





DAY J Q DEPART FROM KLIA



ARRIVE IN ZURICH **LUCERNE REGION** ZURICH

Hotel Dinner

Honal Tow Mount Titlis, Engelberg (Switzerland)

CHF 160

Ride its way up to the snow peak of Mt Titlis with the Titlis rotate gondola, experience the snow activities in the Glacier Park. Visit the beautiful turquoise blue cave, Glacier Cave and enjoy the breathtaking view on Titlis Cliff Walk with lunch included.

ove pricing included transfer fee from/to hotel *Pricing are based on seasonality and subject to change without prior notice. AVC reserve the right to make changes as required.

Q Lucerne Orientation Tour (Switzerland)

Explore the world famous Chapel Bridge, Water Tower, the Lion Monument and the quaint Old Town.



ZURICH -112KM- TITISEE -217KM- HEIDELBERG

Hotel Breakfast / Pork Knuckle Lunch / Hotel Dinner

♀ Titisee, Black Forest (Germany)

Visit the Cuckoo Clock Factory and photostop at the scenic Lake Titi. Savour the authentic German Pork Knuckle for lunch and the local dessert - the Black Forest cake.

♥ Heidelberg (Germany)

View one of the most famous castle ruin in Germany - Heidelberg Castle nestled on the hill above the city from the Carl Theodor old bridge.



HEIDELBERG -256KM-COLOGNE -26

🍴 Hotel Breakfast / - / -

Q Cologne (Germany)

Be amazed with one of the most iconic landmark of Germany - Cologne Gothic Cathedral with its two 157m spire give it the largest church façade in the world.





EUR 40/

pax

EUR 59/

Hotel Breakfast / - / Chinese Dinner

♀ Amsterdam Region Tour (Netherlands)

Visit the picturesque Zaanse Schans Dutch Village, a traditional windmill village and continue to visit Cheese and Clog Factory.

Keukenhof Tulip Garden

During Keukenhof season (Mid-Mar to Early-May), visit the world-famous and the largest flower gardens in all of Europe.

Amal Tour 2

Volendam Excursion

While during the other season (Mid-May to Mid-March), join an optional tour adjourning to the quaint fishing village of Volendam with lunch included.

*Above pricing included transfer fee from/to hotel. *Pricing are based on seasonality and subject to change without prior notice. AVC reserve the right to make changes as required.

♀ Amsterdam City Tour (Netherlands)

Enjoy the view with Canal Cruise through the heart of Amsterdam and visit the Diamond Factory to see diamond cutters at work and be awed by the dazzling stones of multiple facets. Check out the brand new exclusive Rolex Boutique at the same premise.



AMSTERDAM -20 **BRUSSELS -320KM- PARIS**

| Hotel Breakfast / Mussels Lunch / Hotel Dinner

♀ Brussels Orientation Tour (Belgium)

Photostop at the iconic **Atomium** shaped like a unit cell of an iron crystal structure, magnified 165 billion times. Stroll the vibrant Brussels streets in search for the illusive Manneken Pis before reaching the focal point of Brussels, the colourful Grand Place Square.

Hotel Breakfast / - / Seafood Platter Dinner

♀ Paris City Tour (France)

Embark on the Seine River Cruise viewing up close the Notre Dame Cathedral & Île de la Cité. Enjoy a drive through Paris' most famous sights that include Place Vendome, The Opera, Place de la Concorde, Invalides, Champs-Élysées with Les photostop at the Arc de Triomphe. Then, entrance to the 2nd level of Eiffel Tower for a panoramic vista of the city. (will be replaced with Tour Montparnasse, Level 56 when necessary)

Visit to Fragonard Perfumery, a historic French perfumery celebrated for its exquisite fragrances crafted with traditional expertise since 1926.

Afternoon, free at your own leisure and enjoy shopping moments at downtown Paris, e.g **Printemps**, a renowned French department store known for its luxury fashion, beauty since 1865.

Agonal Town **Paris Night Tour**

EUR 30/

Enjoy an orientation tour viewing the scenic attractions and be part of Paris lively night-time atmosphere.

Above pricing included transfer fee from/to hotel. Pricing are based on seasonality and subject to change without prior notice. AVC reserve the right to make changes as required.

PARIS / DEPART FOR HOME

| Hotel Breakfast / - / -

9 Paris Free Day

Free time at leisure in the morning before transfer to Paris International Airport for your departure flight.



Arrival home with sweet memories.



♀ 从吉隆坡国际机场出发

○ 抵达苏黎世 -101/2 卢塞恩地区

-/-/酒店晚餐

铁力士山, 英格堡 (瑞士)

瑞士法郎 160/人

搭乘**旋转缆车**到达铁力士山的最高 峰,在冰川公园享受冰雪乐趣,参观冰川洞 **穴**,再徒步穿越铁力士山悬索桥欣赏壮丽景 色。(包含午餐)

- *以上价格已包含酒店往返车程。
- 具体价格视季节而定,蘋果旅游保留不经事先通知,随时变更上 述价格的权利。

♀ 卢塞恩市区游 (瑞士)

游览拥有"节日之城"美誉的卢塞恩市,景点包 括:卡贝尔教堂桥、水塔、狮子纪念碑及古朴的

-217公里- 海德堡

習 酒店早餐 / 德国猪手午餐 / 酒店晚餐

♥ 蒂蒂湖、黑森林(德国)

参观布谷鸟钟工厂后,边欣赏宁静湖畔的宜人风 景边享用典型的德式午餐及令人垂涎三尺的黑森 林蛋糕。

♥海德堡(德国)

在老桥上远眺一座小山上的海德堡城堡,是德国 闻名的古堡废墟之一。

▼ 酒店早餐 / - / -

○科隆(德国)

参观德国最具标志性的科隆哥特式大教堂,其高 157米的尖顶高耸入云,仿佛与天际相连。





欧元

欧元

59/人

酒店早餐 / - / 中式晚餐

♥游览阿姆斯特丹区(荷兰)

游览以风车闻名的桑斯安斯风车村后,前往参观 奶酪与木鞋工厂。

事项目 (

库肯霍夫郁金香公园

40/人 在郁金香盛开的时节(三月中旬至五 月头),参观世界上最著名,也是欧洲最大的 春季公园。

百贯项目 2

福伦丹游览

接着,参观天生朴的北海渔村,福伦 丹(包含午餐)。这座城市文化悠久,优美的风 景让人着迷。

*具体价格视季节而定,蘋果旅游保留不经事先通知。随时变更上 述价格的权利。

♥ 阿姆斯特丹城市游(荷兰)

乘坐运河游船穿越阿姆斯特丹市中心。到钻石工 厂参观其精湛的钻石切割及了解整个运作过程。 近距离欣赏闪烁耀眼的钻石之际别忘了询问全新 的劳力士精品店。

阿姆斯特丹 -204公! 布鲁塞尔 -320公里- 巴黎

育 酒店早餐/蚌料理午餐/酒店晚餐

♀布鲁寒尔(此利时)

在标志性的原子球塔前拍照留念。它像是-大了1650亿倍的铁晶体分子。在充满活力的布鲁 塞尔街道上漫步,寻找迷人的尿尿小童,再到五 光十色的布鲁塞尔大广场, 感受被誉为欧洲最华 丽的广场的魅力。

習 酒店早餐 / → / 海鲜拼盘晚餐

♥ 巴黎城市游(法国)

搭乘**塞纳河游船**近距离观赏著名的巴黎圣母院和 西岱岛。驱车经过**旺多姆广场、巴黎歌剧院、协** 和广场、荣军院和香榭丽舍大道来到凯旋门前照相 留影。此外,登上艾菲尔铁塔第二层鸟瞰巴黎市全 景。(若有需要,将替换登上56层的蒙巴纳斯。)

前往参观花宫娜,一家历史悠久的法国香水制造 商,自1926年以来以其传统工艺制作的精美香氛 而闻名。

下午在巴黎市中心自由活动,例:**春天百货,**一 家著名的法国百货公司。自1865年来以奢侈时 尚、美妆和家居装饰品闻名。

自贯项目

巴黎夜游

欧元 30/人

欣赏著名名胜景点,尽情沉浸在 这"灯火之城"的神奇魅力气围。

'以上价格已包含酒店往返车程

具体价格视季节而定,蘋果旅游保留不经事先通知,

₩ 酒店早餐 / - / -

9 巴黎自由活动日

早上自由活动后前往巴黎机场乘搭航班回国。

₩ 抵达家园

带着甜蜜回忆抵达家园。

行程亮点 HIGHLIGHTS

- Heidelberg Castle
- Cologne Gothic Cathedral
- Zaanse Schans Dutch Village, Amsterdam
- Canal Cruise, Amsterdam
- Atomium, Brussels
- Mannken Pis, Brussels
- Seine River Cruise, Paris
- Eiffel Tower Level 2. Paris (or Tour Montparnasse, level 56)
- Note: Entrance tickets / Fees are included

- 海德堡城堡
- 科隆哥特式大教堂
- 桑斯安斯风车村, 阿姆斯特丹
- ◈ 运河游船,阿姆斯特丹
- 原子球塔,布鲁塞尔
- ♥ 尿尿小童, 布鲁塞尔
- ◈ 塞纳河游船, 巴黎
- 艾菲尔铁塔第二层, 巴黎 (或蒙巴纳斯第56层)

注释:已包含入门票/费用

食宿 MEAL & ACCOMMODATION

- German Pork Knuckle Platter
- Traditional Belgian Mussels Menu

Number of Meals:

Lunch - 2 Dinner - 5

French Seafood Platter

- 德国猪脚拼盘 ₩ 传统蚌料理
- 法式海鲜拼盘

餐饮数量:

午餐-2 晚餐-5

STAY 留宿	LOCATION 地点	RECOMMENDED ACCOMMODATION 推荐酒店	RATED 等级
1Night 1 晚	Zurich 苏黎世	NH Hotel NH酒店	***
1Night 1 晚	Heidelberg 海德堡	Wyndham Mannheim Hotel 曼海姆温德姆酒店	***
2Nights 2晚	Amsterdam 阿姆斯特丹	Mercure Hotel @ Amsterdam Airport 阿姆斯特丹机场美居酒店	***
2Nights 2晚	Paris 巴黎	Mercure Paris La Defense Hotel 巴黎国防美居酒店	***

*餐饮与酒店会随着季节与当时情况,作最适当的调整。*Meals & hotels above are subject to change without prior notice.





Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have

been acquired.

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice
- AVSB reserves the right to make changes to or cancel the litinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force
- AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays
- or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www.applevacations. my/web/terms.php
- All pictures shown are for illustration purpose only
 Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn. Bhd.

st Tours - Additional Terms & Conditions

- Tours are conducted in English, with simple translations in Mandarin or Cantonese if required.
- Triple Room the third person shall be based on a roll-away bed. (Applies to itineraries of Europe & Other Countries)
- Triple Room is based on two double beds. (Applies to America itineraries,
- except Hawaii)

 Triple Room only allows 2 Adults and 1 Child, with a roll-away bed for the child. For 3 adults, two rooms will be required, with one person paying the Single Supplement. (Applies to South Africa itineraries only, except Kenya & Morocco)

For Agent Use Only:

Updated Date: SEP 2024

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起),并且取得必要的签证和

旅游保险 – 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

- 1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动,恕不另行通知。
- 切,然小另行四知。 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间,蘋果旅遊将保留更改或取消行程的权利。 若蘋果旅遊的宣传于册或任何传播媒介,出现 任何形式的即刷失误或遗漏。 表演,并且保留更正的权利。
- 责,并且保留里止的权利。 每位参与薄果旅遊团的成员,必须为自身安全 或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例 如:交通延误取消、天气、疾病、示威、战争 等等),因而引发额外支出的问题,蘋果旅遊一 概不负责,旅客需自行负责额外的费用。 详情条规,请参阅单据背页或浏览
- https://www.applevacations.my/web/terms.php以上图片仅供参考,请以实物为准。

欧美团 - 附加条规

- 所有行程以英文讲解为主。若有需要,将提 供简单的中文或粤语翻译。

- 供简单的中文或粤语翻译。 三人房-房内鲜三名住客的床褥,将以折叠 式为准。(仅限于欧洲及其他国家行程) 三人房均以两张双人床为准,怨不添加折叠 式床褥。(仅限于美国行程,唯夏威夷除外) 三人房均以折叠式床褥为准,仅供两位成 人及一位小孩(十二岁以下)。若三位成人 住,则须订购两间客房并填补差价。(仅限 于全南非洲行程,唯肯亚与摩洛哥除外)





EUEWE09-002

At the Eiffel Tower, every moment is a postcard.

在埃菲尔铁塔, 每一刻都 像是一张明信片。



VALIDITY: **April 2022 onwards** 2022年4月起